
PROTOKOLL vid sammanträde 24/5/54 
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på 
Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Nordlund, Rinman, Evert 
Karlsson, Liliequist (Nordlund när
varande under §§ 1-7)

Förhindrade närvara: Eckerbrant, Norén.

§ 10
Sammanträdet öppnades av ordföranden.

§ 2.
Upptogs en diskussion om kandidater till styrelsen för 

bandysektionen att föreläggas det senare på dagen fastställda års
mötet.

§ 3.
Med Lennart Höglund närvarande som sakkunnig för för

bättringsarbetena i Hammarbybacken rapporterades, att de enligt 
ÖS-protokoll av den 10/5/54 beslutade sprängnings- och torvlägg
ningsarbetena ej innebar, att samtliga upplinjerade restaurerings- 
jobb voro genomförda. Bl.a. återstod iordningställande av den s.k. 
svackan mellan planet och underbacken. Här erfordrades en upprens
ning och utjämning, varjämte i stället för torvläggning det ansågs 
mest ändamålsenligt med gräs-sådd i denna del av backen. Beslöts 
att t.v. inte åtgöra något i detta avsnitt.

§ 4.
Med anledning av nya orosrykten från DIF:s bordtennissek

tion förmenande att dess styrelserepresentant Erik Extergren ar
betade för att få två av årets svenska lagmästare, Bo Malmqvist 
och Lennart Johansson att göra Extergren sällskap och utträda ur 
föreningen, meddelade ordföranden att enligt vad han erfarit lugn 
och ordning rådde. Sekreteraren föredrog utdrag ur i Expressen 
införda artiklar visande ungefär motsatsen till denna ordning och 
detta lugn. Då det upplystes att sektionsstyrelsen kallat till 
sammanträde och det därvid kunde tänkas, att Extergrens påstådda 
undermineringsjobb skulle bli föremål för granskning, beslöts att 
avvakta rapport från detta sammanträde och t.v. bordlägga ett 
förslag att befria Extergren från ledamotskap av sektionsstyrelsen.

§ 5.
Meddelade Nordlund att han numera nått sådan kontakt med 

alla parter utom med Axel Norling att kallelse till sammanträde 
i anledning av det göteborgska och Norlingska arkitektkravet på 
ersättning för ritningar för en skidbacke i Hammarby för 10-20 år 
sedan utgått till den 1/6/54 kl. 17.00 på Tattersalls kontor. I 
kommande protokoll kallas detta kravärende för "Norling-stöten” 
på sekreterarens eget och av honom själv godkända förslag.

§ 6.
Meddelade sekreteraren, att han tillskrivit Bongs Fabriker i 

Kristianstad med meddelande, att den i februari d.å. gjorda be
ställningen på legitimationskort för Överstyrelsens ledamöter 
återkallades i och med att leveranstiden redan överskridits med 
mer än en månad. Med anledning härav hade firman beklagat för
seningen och om också dess motivering ej kunde godkännas beslöts 
villfaras firmans underdåniga anhållan att få behålla beställ
ning. På förslag av skattmästaren uppdrogs åt sekreteraren pressa 
ned priset som kompensation för de olägenheter, som förseningen 
vållat.

§ 7.
Diskuterades den avgående tränaren och den ev. nytillträdande



forts. prot. i ÖS 24/5/54.

i anslutning till vissa besvärligheter med bostadsfrågans lös
ning. Fotbollsstyrelsen arbetar på saken. Som ett bevis på över
styrelsens uppskattning av tränaren Astleys 4-åriga arbete be
slöts tillerkänna honom föreningens förtjänstplakett i brons.

§ 8.
Sammanträdet avbröts här för att styrelsen skulle få till

fälle deltaga i bandysektionens årsmöte och beslöts att efter 
detta fortsätta förhandlingarna.

§
Meddelade sekreteraren att han som ett komplement till det 

tidigare beslutade påminnelsebrevet till AB Radiotjänst om er
sättning för hyresplats i Hammardybackens torn för ett sändar
aggremang bilagt faktura på det beslutade beloppet kr. 500:- pr 
år. Åtgärden godkändes.

§ 10.
Diskuterades en vårträff med olika sektionsledare i mera 

festligt lag. Beslöts uppdraga åt klubbmästaren att i samråd med 
Evert Karlsson snarast försöka åstadkomma något lämpligt. Drott
ninghols värdshus nämndes som sådan lämplig träffpunkt. Över
styrelsens under ett antal år bordlagda vårmiddag med resp. fru
ar och fästmör bordlades i avvaktan på resultatet av det nyss
nämnda uppdraget.

§ 11.
Föredrogs protokoll från ÖS-sammanträdet den 10/5/54. Pro

tokollet godkändes i befintligt skick.
§ 12.

Efter en kort diskussion om möjligheterna att åstadkomma 
en bastu med ekonomiskt bidrag från bastu-kommittén beslöts att 
i avsaknad av lämplig och av föreningen ägd mark tills vidare 
låta ärendet vila.

§
Ordföranden avslutade sammanträdet.


